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1. Snoeien wilgenstrip  

Langs de Rhoonse Baan, ter hoogte van de Rode Boog aan de Zevenmeet, 
bevindt zich de zogenaamde wilgenstrip. Dit is een beplantingsstrook van ca. 
900m lang en 25m breed. Deze strook is aangeplant met verschillende soorten 
wilgenstruiken. De bedoeling is om deze strook als hakhout te beheren. Dit 
betekent dat één keer per vijf jaar de wilgenstruiken tot ca. 30cm vanaf de 
grond worden afgezaagd. Na het afzagen lopen de struiken weer uit met 
nieuwe en jonge twijgen. Om de impact op de omgeving en de flora & fauna 
zo klein mogelijk te houden is dit voorjaar de wilgenstrip over de gehele 
lengte tot aan de helft afgezaagd. De andere helft wordt in 2024 afgezaagd. De 
takken zijn verwerkt in takkenrillen. Dit zijn stroken in de vakken waar de 
takken opgestapeld worden. Een takkenril is een ecologisch waardevol 
element aangezien veel dieren zich hierin kunnen verschuilen en nestelen. 
Naast het verwerken in takkenrillen worden er ook takken versnipperd. 

 

2. Snoeien bosplantsoenvakken  

Dit voorjaar zijn verschillende bosplantsoenvakken gesnoeid. Deze vakken 
zijn in het verleden aangeplant met struiken en bomen die inmiddels flink 
gegroeid zijn. Door de struiken zijn de vakken aan de randen gesloten 
waardoor er een groen aanzicht ontstaat. Maar binnenin zijn de vakken erg 
open. Gemiddeld één keer in de vijf jaar moeten de struiken tot ca. 30cm 
vanaf de grond afgezaagd worden. Na het afzagen lopen de struiken weer 
opnieuw uit met nieuwe en jonge twijgen. De bomen staan dicht bij elkaar en 
moeten daarom regelmatig gedund worden. Dunnen van bomen betekent dat 
een percentage van de aanwezige bomen tot op de grond wordt afgezaagd. 
Hierdoor kunnen de overblijvende bomen zich beter ontwikkelen. 

 

3. Incidenteel baggeren watergangen tussen woningen  

In het voorjaar van 2023 voert GKB Realisatie B.V. in opdracht van de gemeente Albrandswaard en 
Barendrecht onderhoudswerkzaamheden uit aan de watergangen. Het gaat hierbij om de watergangen tussen 
de woningen grenzend aan de Gaatkens- en Koedoodseplas en in de singel bij de kruising Kilweg en Zuider 
Carnisseweg. De werkzaamheden in de watergangen tussen de woningen bestaan uit het baggeren op locaties 
waar de waterdiepte minder is dan 1m. Dit betekent dat niet alle watergangen gebaggerd worden, maar alleen 
waar nodig om voldoende waterdiepte te krijgen. De singel wordt tot een waterdiepte van 2m gebaggerd.  
De baggerspecie wordt op de volgende manieren uit de watergangen verwijderd:  
• Met een baggerschuifboot wordt de bagger naar de oever geschoven, daar opgeladen en afgevoerd;  
• De bagger wordt met een kraan uit de watergang geschept, opgeladen en afgevoerd.  
De baggerspecie en het eventueel vrijkomende afval wordt gescheiden afgevoerd.  
Een belangrijk aandachtspunt bij het baggeren is de zorg voor de flora & fauna. Daarom worden de te 
baggeren watergangen en de singel vóór aanvang gecontroleerd. Blijkt hieruit dat de werkzaamheden niet 
zonder verstoren of beschadigen van de flora & fauna uitgevoerd kunnen worden dan wordt de uitvoering 
en/of planning aangepast. Dit is bijvoorbeeld het geval bij broedende watervogels. Niet alle watergangen 
worden gebaggerd. Hierdoor kunnen waterdieren zich tijdens het baggeren daar schuilhouden en later 
terugkeren.  
Helaas is niet te voorkomen dat omwonenden enige overlast ondervinden van de uit te voeren 
werkzaamheden. Door de wijze van uitvoering wordt de hinder tot een minimum beperkt. Weersinvloeden en 
andere (onvoorziene) omstandigheden kunnen het werk vertragen. Dit kan leiden tot verschuivingen in de 
planning. Door verschillende uitvoeringsmethoden vinden de werkzaamheden mogelijk gefaseerd plaats.  
Om de werkzaamheden veilig uit te kunnen voeren worden er verkeersmaatregelen genomen. Deze 
maatregelen worden duidelijk met borden aangegeven.  



Nieuws  
    

Pagina 2 van 7 

07-02-2023  

Heeft u vragen of opmerkingen? Hiervoor kunt u contact opnemen met GKB Realisatie B.V. bereikbaar tussen 
8.00 en 17.00 uur via telefoonnummer 0180-64 29 29 of via een email naar info@gkbgroep.nl 
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4. Gefaseerd maaien Bermen  

Er is er weer gestart met het gefaseerd maaien. Per vak is bepaald hoe vaak 
en in welke periode er gemaaid moet worden. Zo worden bepaalde vakken 
slechts één keer en andere twee keer per jaar gemaaid. 
Hiervoor is gekozen om bijzondere soorten te behouden en de biodiversiteit 
te vergroten. Zo blijven er bijvoorbeeld meer schuilplaatsen over voor 
insecten, bijen en vlinders en krijgen bijzondere kruiden, zoals de rietorchis, 
de kans om zich te ontwikkelen. Door gefaseerd maaien ontstaat een 
afwisselend en natuurlijk beeld.  

 

5. Maaien watergangen met maai-verzamelboot  

Vanaf 07-06-2022 is er weer begonnen met het maaien van de watergangen 
en plassen met een maai-verzamelboot. Door te maaien wordt de 
mogelijkheid tot waterrecreatie behouden en wordt de waterkwaliteit 
gestimuleerd. Op de plekken waar kranswier groeit wordt minder intensief 
gemaaid omdat deze planten belangrijk zijn om een goede waterkwaliteit te 
ontwikkelen. De kranswier zorgt niet voor overlast voor de recreatie. Niet alle 
waterplanten worden gemaaid. Waterplanten dragen immers ook bij aan een 
gezond watersysteem.  

 

6. Stand van zaken na systeemanalyse  

Witteveen en Bos heeft in opdracht van GKB/ Gemeente een systeemanalyse 
gemaakt van het watersysteem van de Gaatkens- Koedoodseplas en 
omgeving. De gemeente is samen met het Waterschap Hollands Delta en GKB 
in overleg over mogelijke oplossingen voor het water-probleem m.b.t. de 
begroeiing van waterplanten en blauwalg.  

 

7. Maaien watergangen met maai-verzamelboot  

 
Vorig jaar is de oeverzwaluwkast geplaatst op het eiland in de Koedoodseplas. 
Ondertussen is het riet om de kast gegroeid en is de kast opgenomen in de 
natuurlijke omgeving.  
De oeverzwaluwen zijn erg tevreden met hun nieuwe verblijfplaats, de kast 
wordt goed gebruikt. Naar verwachting vliegen de eerste jongen uit rond eind 
juni/ begin juli. Langs het Swifterbandpad is ook een informatiebord geplaatst 
met informatie over de oeverzwaluw en haar nieuwe verblijfplaats. 
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Overleg klankbordgroep 3-2021 (09-06-2021) 
 
 
 
 
 
  

 

Op 09-06-2021 is er weer een klankbordoverleg geweest. In dit overleg is door 
GKB een update gegeven over de voortgang van de voorstellen. De voortgang 
is in onderstaande afbeelding zichtbaar gemaakt. 

 
Enkele voorstellen zijn afhankelijk van de vervolgonderzoeken die gestart 
worden naar aanleiding van de systeemanalyse die eerder dit jaar is 
afgerond. Deze onderzoeken moeten onder andere duidelijk maken waar de 
meeste voedingsstoffen in het water vandaan komen. Deze voedingsstoffen 
spelen een belangrijke rol bij de snelle groei van de waterplanten en de 
ontwikkeling van blauwalg. Naar verwachting zijn de eerste onderzoeken 
eind 2021 gereed. 
Tenslotte is de overlast van de waterplanten besproken. De maaier is in week 
23 gestart bij de Gaatkensplas. Meer informatie is te vinden onder het kopje 
'laatste ontwikkelingen'. 

 

 

11-03-2021  

Overleg klankbordgroep 2-2021 (11-3-2021)  
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Op 11-3-2021 is de klankbordgroep via Teams weer bij elkaar geweest. In het 
overleg zijn de voorstellen besproken aan de hand van de reacties uit de 
klankbordgroep. In onderstaande omschrijving staat vermeld wat er per 
voorstel is besloten. 
Ambitie 1, verbeteren belevingswaarden plangebied.  

• De volgende voorstellen zijn akkoord: 3st. kanosteigers op 2 locaties, 
grasplekken maaien op 2 locaties, picknicksets + afvalbak op 2 locaties; 

• De volgende voorstellen worden aangepast: in plaats van een nieuw strand 
wordt het bestaande aan de Binnengracht opgeknapt, de natuurspeeltuin 
komt los van het strand t.h.v. Parelsnoer 89-91;  

• De volgende voorstellen worden on-hold gezet of later uitgewerkt: 
waterfontein, watermolen of pompen; 

• De volgende voorstellen zijn vervallen: sportcircuit, nieuw strand, 
verwijderen stalen steiger, barbecueplaats, jeu de boulesbaan, vissteigers, 
kunstwerk. 

Ambitie 2, verhogen ecologische waarden plangebied.  
• De volgende voorstellen zijn akkoord: ecologisch maaibeheer watergangen en 

plassen, natuurvriendelijke oevers op 2 locaties, rietoevers maaien voor 
zichtlijnen, gedifferentieerd maaien, graspad langs de kikkerpoel, 
oeverzwaluwwand; 

• De volgende voorstellen worden aangepast of toegevoegd: i.p.v. grote grazers 
worden schapen op een locatie ingezet, meerpalen bij het Havenhoofd; 

• De volgende voorstellen worden on-hold gezet of later uitgewerkt: 
drijfplanten, visdiefeiland, hondeneiland; 

• Het volgende voorstel is vervallen: viseiland.  
GKB gaat de komende tijd de goedgekeurde voorstellen verder uitwerken. 
Medio juni komt de klankbordgroep weer bij elkaar.  

 

 

21-01-2021  

Tweede overleg klankbordgroep  

Op 21-1-2021 is de klankbordgroep voor de 2e keer bij elkaar gekomen. De 
reacties op de voorstellen zijn door GKB gebundeld en in dit overleg 
besproken. In grote lijnen is er als volgt gereageerd op de voorstellen door 
de leden van de klankbordgroep: 

• Ambitie 1, verbeteren belevingswaarden plangebied. De volgende 
voorstellen worden aangepast of verplaatst: kanosteigers, 
sportcircuit en maaien grasplekken. Over een aantal voorstellen 
moet nader overleg gevoerd worden of ze wel of niet doorgaan en zo 
ja, waar en in welke vorm. Het gaat hierbij om: strand met 
natuurspeeltuin, verwijderen stalen steiger, picknicksets+afvalbak 
en Jeu de Boulesbaan. De volgende voorstellen worden niet 
gerealiseerd: barbecueplaats+afvalbak, vissteigers, kunstwerk.  

• Ambitie 2, verhogen ecologische waarden plangebied. Meerdere van 
deze voorstellen worden verder uitgewerkt. Een aantal voorstellen 
worden aangepast of verplaatst. Het gaat hierbij om: terrein met 
grote grazers, oeverzwaluwwand en visdiefeiland. Het realiseren van 
een viseiland gaat niet door. 

• GKB gaat het bovenstaande verder uitwerken. Medio maart wordt dit 
weer voorgelegd aan de klankbordgroep.  

 

 

31-07-2020  

Eerste overleg klankbordgroep.  

Op 17-11-2020 is de klankbordgroep voor het eerst bij elkaar gekomen. 
Tijdens deze bijeenkomst zijn de voorstellen (zie kaart onder kopje ‘Wat 
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gaan we doen? in deze storymap) door GKB gepresenteerd. Vervolgens is 
aan de leden van de klankbordgroep gevraagd om op deze voorstellen te 
reageren. Zijn ze wel of niet gewenst, moeten ze aangepast of verplaatst 
worden. 

 

31-07-2020  

Onderzoek begroeiing  

In week 22 is het onderzoek naar de begroeiing van de watergangen, 
plassen en oevers afgerond. De bevindingen worden verwerkt in een 
rapport. Op basis van het rapport worden de onderhoudswerkzaamheden 
uitgevoerd. 

 

 

Blauwalg  

Deze zomer is in het plassengebied opnieuw blauwalg geconstateerd. Dit is 
niet alleen een plaatselijk, maar ook een landelijk, zelfs een wereldwijd 
probleem. Blauwalg is helaas erg moeilijk te bestrijden. 
Om een betere doorstroming te krijgen zijn een aantal duikers vrijgemaakt 
van bagger en riet. Dit jaar en in 2021 wordt er onderzoek gedaan om te 
kijken of er mogelijke oplossingen voor dit probleem zijn. 

 

Onderzoek biodiversiteit  

In week 24 zijn we gestart met het onderzoek naar de biodiversiteit van de 
bermen. Het onderzoek wordt in week 25 afgerond. Op basis van het 
onderzoek worden beheersmaatregelen opgesteld om de biodiversiteit te 
verbeteren. 

 

Klankbordgroep  

Tot 31-7-2020 was het mogelijk om op te geven voor de klankbordgroep. We 
zijn blij dat veel bewoners van deze gelegenheid gebruik hebben gemaakt. 
In september zal in overleg met de gemeente uit de aanmeldingen een 
selectie wordt gemaakt. 

 

Meldingen over waterplanten  

Door verschillende bewoners zijn meldingen gedaan over de hoeveelheid 
waterplanten in relatie tot het varen en zwemmen. Gelet hierop zouden 
deze bewoners graag zien dat er meer waterplanten gemaaid zouden 
worden. Het is alleen niet verstandig om alle waterplanten weg te halen 
want waterplanten zijn ook nodig voor een goede waterkwaliteit. Als er te 
veel waterplanten verwijderd worden is de kans op de groei van algen erg 
groot. Daarom is maar een deel van de waterplanten gemaaid. 

 

Maaien van bermen en watergangen  
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De afgelopen weken zijn er verschillende onderzoeken uitgevoerd naar de 
begroeiing in de watergangen en plassen. Ook is onderzoek gedaan naar de 
biodiversiteit van de bermen. Aan de hand van deze onderzoeken zijn 
onderhoudswerkzaamheden  uitgevoerd zoals maaien van de waterplanten 
en het maaien van de bermen. Bij deze werkzaamheden is rekening 
gehouden met de aanwezige beplanting. De watergangen zijn op een 
ecologische wijze gemaaid om gewenste waterplanten te handhaven en 
woekerende planten te verwijderen. Delen van de bermen zijn nog niet 
gemaaid vanwege de bijzondere planten die hier groeien zoals orchideeën 
en ratelaars. 

 

 

30-6-2020   

Maaien van waterplanten  

In week 24 is GKB gestart met het maaien van de waterplanten. Dit doen we 
om overlast bij het varen, zwemmen en vissen te verminderen. We maaien 
op ecologische wijze. Hiermee willen we in de komende jaren proberen om 
de woekerende waterplanten terug te dringen en de nuttige waterplanten 
meer kans te geven om te ontwikkelen. Deze nuttige waterplanten groeien 
voornamelijk in de eerste 50 cm vanaf de bodem. Bij de werkzaamheden 
maaien we een strook in de watergangen of plassen. We maaien dus niet 
alles weg omdat waterplanten belangrijk zijn voor de kwaliteit van het 
water. Het vrijkomende materiaal voeren we af om rotting in het water te 
voorkomen 

 

Klankbordgroep  

Door de coronacrisis is het niet mogelijk om een informatieavond te 
organiseren. Toch willen wij de maatregelen ter verbetering zo veel mogelijk 
afstemmen op de wensen van de gebruikers en omwonenden van het 
projectgebied. Daarom gaan we een klankbordgroep oprichten. De groep 
treedt op als vertegenwoordiging van alle gebruikers en omwonenden. Vindt 
u het leuk om mee te denken in de verbeteringen van het projectgebied dan 
kunt u zich tot eind juli opgeven voor deze klankbordgroep. Opgeven kan tot 
eind juli 2020 via theo@gkbgroep.nl Vanuit de aanmeldingen stellen wij in 
overleg met de gemeente een klankbordgroep samen. De klankbordgroep zal 
in 2020 en 2021 ca. 4x/jaar en vanaf 2022 t/m 2029 2x/jaar samen komen 

 

 

 

 


